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Betreft: Toelaatbaarheid van het gebruik van formaldehyde

Kiezers van mij in de uitvaartbranche tonen zich bezorgd over de toelaatbaarheid van het gebruik van 
formaldehyde aangezien dit onmisbaar is in hun werk.

Welke garanties kan de Commissie geven omtrent het legale gebruik van formaldehyde nu en in de 
toekomst?


